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ZÁPISNICA 

 

zo zasadnutia komisie dopravy a komunálnych služieb, ktoré sa konalo dňa 29.10.2012 

 

 

Dňa 29.10.2012 sa uskutočnilo na Mestskom úrade v Žiline zasadnutie komisie dopravy 

a komunálnych služieb. Zasadnutie otvoril a viedol Ing. Stanislav Žilinčík, predseda komisie. 

Na zasadnutí bolo prítomných 7 členov komisie, 1 člen komisie bol ospravedlnený. Komisia 

bola uznášania schopná. Okrem toho sa zasadnutia zúčastnili Ing. Igor Liška (vedúci odboru 

dopravy), JUDr. Jakub Ulaher (vedúci odboru právneho a majetkového), Ing. Ján Barienčík, 

PhD. (riaditeľ DPMŽ), prof. Ing. Ján Čelko, CSc. (zástupca Žilinskej univerzity v Žiline). Prezenčná 

listina zo zasadnutia tvorí prílohu č. 1 Zápisnice zo zasadnutia komisie dopravy 

a komunálnych služieb (ďalej len „zápisnica“). 

 

Program rokovania: 

1. Otvorenie, schválenie programu 

2. Prerokovanie materiálov predkladaných na najbližšom zasadnutí MR týkajúcich sa 

dopravy a komunálnych služieb 

3. Rôzne – diskusia 

4. Záver 

 

K bodu 1 

Predseda komisie Ing. Stanislav Žilinčík privítal členov komisie a ostatných zúčastnených 

a následne dal hlasovať o navrhnutom programe zasadnutia. Program zasadnutia komisie bol 

jednomyseľne schválený. 

Výsledok hlasovania:  Za: 7 hlasov  Proti: nikto  Zdržal sa: nikto 

K bodu 2 

V tomto bode sa členovia komisie zaoberali materiálom s názvom „Nakladanie s majetkom 

mesta (odpredaj, prenájom nehnuteľností Mesta Žilina)“, ktorý bude predložený na 

najbližšom zasadnutí mestskej rady.  

S týmto materiálom, ktorý pozostával troch bodov, prítomných oboznámil  JUDr. Jakub 

Ulaher  (vedúci odboru právneho a majetkového). Po krátkej diskusii dal predseda komisie 

hlasovať o navrhnutých uzneseniach samostatne ku každému bodu. Všetky tri navrhnuté 

uznesenia boli prijaté tak, ako boli navrhnuté, s nasledovným výsledkom: 

Výsledok hlasovania:  Za: 7 hlasov  Proti: nikto  Zdržal sa: nikto 

K bodu 3 

Na zasadnutí komisie sa okrem iných zúčastnil aj Ing. Ján Barienčík, PhD. (riaditeľ DPMŽ) 

a hoci tentoraz nepredkladal na prerokovanie žiaden materiál, bol prítomným členom 

k dispozícii na diskusiu o súčasnom stave dopravného podniku. Členovia komisie jeho účasť 

privítali a zaujímali sa o súčasný ekonomický stav ako aj o to, v akom štádiu sa nachádzajú 

nové trolejbusy. Ing. Barienčík prítomných informoval, že ekonomická situácia sa nateraz javí 

pozitívne, avšak uviedol, že  v účtovníctve ešte nie sú zohľadnené všetky náklady a preto 

relevantné informácie ohľadne finančnej situácie budú až na konci roka. Ohľadne nových 

trolejbusov uviedol, že momentálne sú vo finálnej fáze výroby prvé trolejbusy (7 dlhých a 3 
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krátke), ktoré by mali byť uvedené do ostrej prevádzky niekedy v polovici decembra, nakoľko 

je ešte potrebné vykonať rôzne testy ako aj školenia vodičov. Pán riaditeľ uviedol, že nové 

trolejbusy budú nasadzovať na čo možno najviac spojov, nakoľko budú v záruke a majú oveľa 

nižšiu spotrebu ako súčasné trolejbusy. Okrem toho sa výrazne zvýši komfort cestujúcich, 

ktorí budú môcť využívať mnoho technických noviniek. Prítomní členovia komisie zobrali 

tieto informácie na vedomie a poďakovali za ne pánovi riaditeľovi. 

K bodu 4 

Predseda komisie dopravy a komunálnych služieb ukončil zasadnutie a poďakoval prítomným 

za účasť. 

 

 

V Žiline dňa 31.10.2012 

 

 

 

 

 

 

 

Ing. Stanislav Žilinčík 

predseda komisie dopravy a komunálnych služieb  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zapísal: 

Ing. Peter Chvastek, sekretár komisie dopravy a komunálnych služieb 


